









HISTORY OF CHINESE CHARACTERS



Small Seal Script 221B.C.-207B.C. 小篆

The formation and development of the Chinese nation can not be characters. Developed from the oracle bone inscriptions over 3000 years ago to now, the Chinese characters had emerged into Chinese culture gene, reflecting the unique spirit of each age and traditional philosophical value of Chinese civilization.





Regular Script 楷书

草书



中华民族的形成和发展离不开汉文字的维系。从 3000多年前的甲骨文发展到现在, 汉字已经深深融 入中华民族的文化基因,不仅体现着每个时代独特 的精神风貌, 也彰显出中华文明一以贯之的哲学思 机和价值体型.







爱育黎首臣伏我弟

With carriers developed from tortoise shells, bronze objects to silk and paper till now, Chinese characters had never

fade but became more

attractive in the change of font style, carrier as well as writing style.

汉字传承至今, 其载体从龟甲青铜到 绢帛纸张, 汉字的魅力在外形、破体

书写方式的更迭中不曾消滅, 反而历 久弥新。

CARRIER OF CHINESE CHARACTERS

还 壹體率 廣歸王鳴履 字重 着架片面似我

中國文字博物館



ORACLE BONE SCRIPT





Been inscribed on tortoise shells or bones, the oracle bone script was discovered in Anvang Yinxu Site of Henan province, which was used in Shang Dynasty with a long history of over 3000 years. (a picture of Anyang Yinxu Site)

甲骨文是刻写在龟甲和曲骨上的文字,主要发现于河南安阳殷墟,是中国高朝时期的文字, 距今已有3000多年的历史。(配图安阳殷墟)

The oracle bone script was the earliest Chinese mature writing system, which was successfully listed on Memory of the World Register in 2017, demonstrating the highly worldwide appreciation for its significant cultural and historical value. (a picture of tortoise shell with inscriptions)

甲骨文是迄今为止中国发现的年代最早的成熟文字体系,于2017年成功入选《世界记忆名录》。 这标志着甲骨文的重要文化价值及历史意义已在世界范围内得到高度认可。(配图甲骨片)







中國文字博物館 |

























The oracle bone script for the word "tian" described fields criss-crossed.









The oracle bone script for the word "fe" described a picture of bruming the forest with its upper half refers to the forest while lower half for the fire. This word then has the meaning of burning now. 甲烷二丁 in the picture in the p

Let recess to an ancient proper wind cut ver whose the handle and two forked plawshares, basically, bending the left or right for its handle would be available.

来的古文字形型型形字,是一种性有形式形式中,木里上层层有由形成。
下部是分支的未决,由新弯曲的内可记中点,也可以向右。





At a real two courses point willings





The word"ji" described a man farming with a plough, which has the meaning of farm "相"惟人學是抄来耕作的样子, 表示耕作的意思。

汉字与农耕文

China is a large agricultural country with long history. Chinese characters therefore, could fully presented farming pictures of ancient Chinese people, demonstrating the agricultural civilization of ancient China faithfully.

中国是一个农业大国,农业有着极其悠久的历史。汉字能充分体现先民们开垦田地、种植五谷 的生活场景, 也实地记录着古代农耕文化的信息。





In an era of underdeveloped science, Chinese ancestors were awed by nature, ghosts and gods. Divination and sacrifice therefore, had been a part of daily life, which were used by both the nobles and populaces for seeking solace and good fortune.

在古代科学尚不受达的时代,先民对自然、对鬼神充满了敬畏,占卜和祭祀是人们日常生活 中的一部分,无论是王宫贵胄还是平民百姓,都从中寻找答案和慰藉,祈求平安吉祥。

()字与占卜祭祀





The word "bu" described cracks after burn the tortoise shells or bones for divination. 甲骨文"下"像约段电甲和普州抗击现的表现形。

The oracle bone script for the word "ja" includes elements of meat on the left, hand on the right and different numbers of blood drops in the lower half. I described a printer of sacrificing to the gods with bloody meat.

"I" "HIMP REVEN, EDDR, EDDR, EDDR, EDDR, FRIDER, FRIDER, EDDR, EDD









The word "zhu" described a man kneeling down faced to the altarand praying to the gods, with the ""..." added on top for highlighting the action of praying.

wp for ingining the action of praying.

"祝"字像一个人跪在地上,直向神坛向神特告的形象。 晚看的人形上回客加上了大"口",愈在突出其祝咒的动作。





can see the picture of life and material civilization more than 3000 years ago.

透过古文字字形, 我们可以看到3000多年前人们的生活图景, 了解一个





两旁像袖筒, 底下像两襟左右相覆。





The oracle bone script for the word vou?





Usually, Hu refers to the door with one leaf while Men for 古人单启为户、双启为门。





with two wheels, axle, shaft and scale. 甲骨文"车"字把马车的两个车轮, 车轴, 车辕和车衡 全两出来了,可谓是本常形象。





全文"钟"指奏乐用的钟、一种乐器、短编钟。







made of stone. The oracle bone scrip and bronze script for it described a picture of string on the upper part. stone-chime (qing) in the middle and one percussing stone with hammer in hand in the lower part "费"是指古代一种用石头制作的打击乐器。

甲骨文、企文字形上面象层社费的绳子、中 同是幣,下面是用手拿着桶击打的样子。



The oracle bone script for the wor "zun" described a pair of hands holding a goblet. Basically, it originally refers to the sacrificial wine container, and then makes a general reference of honor and respect. "尊"本是盛售的礼器,甲骨文字形作双手捧着

器面的形状、后来又尊重、推供、重视的意思。



中國文字博物館

Ding refers a cauldron with legs and handles. In ancient China, Ding was not only a cooking utensil but also an important sacrificial vessel.

"群"是一种有足有耳的大概器团。在古代原 不仅用来死费食物, 也是祭祀用的一种非常 重要的礼器.









